
STEP BY STEP GUDIE ON HOW TO CREATE  
MYACCESS ACCOUNT OF THE IP ADDRESS OF THE UNIVERSITY 

 
 

ИНСТРУКЦИЯ  ПО РАБОТЕ С БАЗОЙ ДАННЫХ  
ACCESSMEDICINE В ЗОНЕ ДЕЙСТВИЯ  IP АДРЕСА УНИВЕРСИТЕТА 

 
ACCESS TO THE DATABASE THROUGH A PERSONAL ACCOUNT on the website 

of the Fundamental Educational Library 
 

ДОСТУП К БАЗЕ ЧЕРЕЗ ЛИЧНЫЙ КАБИНЕТ на сайте Фундментальной 
учебной библиотеки 

 

 
 
Access from Sechenov University  IP addresses 
сайт https://accessmedicine.mhmedical.com 
 
 
 
Step 1: when you launch AccessMedicine, you will see the screen as below. 
Шаг 1. Когда вы запустите AccessMedicine, вы увидите экран, как показано ниже. 

 

https://accessmedicine.mhmedical.com/


 

 
 
Step 2: Click “Sign in”, then click on “Sign in or Create a Free MyAccess Profile” in the drop down menu 
Шаг 2. Нажмите  “Войти”, а затем нажмите “Войти или создать Бесплатный профиль myAccess” в 
раскрывающемся меню 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
Step 3: Click on “Create a Free MyAccess Profile” 
Шаг 3: Нажмите  “Создать бесплатный профиль myAccess” 
 
 

 
 

 

Step 4: you just need to fill in a short form to create your personal account (MyAccess account) with your 
personal username and password. 



When you log into your personal account, you are able to download unlimitedly. 
Шаг 4: Вам просто нужно заполнить короткую форму для создания вашей личной учетной записи 
(myAccess account) с вашим личным именем пользователя и паролем. 
 

 
Когда вы входите в свой личный кабинет, вы можете скачивать неограниченно. 

 

REGISTRATION ON THE ACCESS MEDICINE  WEBSITE  
IF THE USER IS LOCATED REMOTELY 

 
РЕГИСТРАЦИЯ НА САЙТЕ ACCESS MEDICINE.,  

ЕСЛИ ПОЛЬЗОВАТЕЛЬ НАХОДИТСЯ УДАЛЕННО 
 
 

 
Сайт https://accessmedicine.mhmedical.com/ 
The "Access Medicine" tab is located in the personal account of the user of the Fundamental Educational 
Library. 
Вкладка «Access Medicine» находится в личном кабинете пользователя  Фундаментальной учебной 
библиотеки. 
 
Step 1: when you launch AccessMedicine, you will see the screen as below. 
 Шаг 1. Когда вы запустите AccessMedicine, вы увидите экран, как показано ниже. 

https://accessmedicine.mhmedical.com/


 

 
 
Step 2: Click “Sign in”, then click on “Sign in or Create a Free MyAccess Profile” in the drop down menu 
and enter username and password. 
 
Шаг 2. Нажмите  “Войти”, а затем нажмите  “Войти или создать Бесплатный профиль myAccess” в 
раскрывающемся меню и ввести логин и пароль. 

 

 
 
 
 
 
 
 
Step 3  You can get a login and password at the department where classes are held or by e-mail- 
fubl.2016@mail.ru  of the library  
 
Шаг.3  Получить логин и пароль можно на кафедре, где проходят занятия или по электронной 
почте библиотеки -  fubl.2016@mail.ru  
 

mailto:fubl.2016@mail.ru
mailto:fubl.2016@mail.ru


 
 
 
Step 4: Click on “Create a Free MyAccess Profile” 
Шаг 4: Нажмите  “Создать бесплатный профиль myAccess” 
 

 

 
 
Step 5: you just need to fill in a short form to create your personal account (MyAccess account) with your 
personal username and password. 
When you log into your personal account, you are able to download unlimitedly. 
 
Шаг 5: Вам просто нужно заполнить короткую форму для создания вашей личной учетной записи 
(myAccess account) с вашим личным именем пользователя и паролем. 



 

 
 

Когда вы входите в свой личный кабинет, вы можете скачивать неограниченно. 

 

 



 


